
 
 
 

Møteprotokoll 
 

Råd: Sørnes menighetsråd 
Møtested: Sørnes kirke 
Dato: 26.04.2022 
Tid: Kl. 19:00 

 
 
Følgene medlemmer møtte Rolle 
Andreas Veggeland Leder 
Arild Aanestad Medlem 
Arne Dalene Medlem 
Bodil Sanne Medlem 
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Tone Langeland Medlem 
Turid Marie Espeset Medlem 
Ådne Keiserås Bakkane Medlem 
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Saksliste 
Sak nr. Sakstittel  
22/016 Godkjenning av innkalling  

22/017 Godkjenning av referat  

22/018 Samlesak for meldinger  

1 Orienteringsak om Confession sitt arbeid og hva de vil være  

2 Orientering om personalsituasjonen  

3 Orientering om lydanlegget i kirkerommet  

22/019 Innspill til budsjettprosessen til SKF i 2023  

22/020 Markering av frivillighetsåret 12.juni (vår dag)  

22/008 Eventuelt  
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22/016 Godkjenning av innkalling 
 
Innkalling foreslås godkjent. 
 
 
 
 
 
SMR - 22/016 Vedtak: 
Innkalling godkjent. 
 
 
 

22/017 Godkjenning av referat 
 
Forrige møtes referat foreslås godkjent. 
 
 
 
 
 
SMR - 22/017 Vedtak: 
Referat godkjent. 
 
 
 

22/018 Samlesak for meldinger 
 
Meldesakene foreslås godkjent. 
 
 
 
 
 
SMR - 22/018 Vedtak: 
Alle samlesakene ble tatt til orientering. 
 
 
 

1 Orienteringsak om Confession sitt arbeid og hva de vil være 
 
Forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
 
 
 

To medlemmer fra Confession styret møtte kl 19.15. De kunne svare på spørsmål som 
menighetsrådet hadde angående Confession sitt virke og situasjon nå og hva de ønsker 
å være. 
 
De fortalte at det var annerledes etter 2 år med korona-pandemi. Det er mange som ikke 
har vært med på kulturen som var før. Det har vært 2 år uten fysisk Lysmesse og 16.mai 
arrangement. Det har også satt en stopper for nye medlemmer. Alder er spredt mellom 
8.klasse og videregående. De som har sluttet har flyttet til annet sted. 
 
Konseptet er kor og teknikk (lyd og lys). Og så er det å «henge» etterpå, etter kl 21.00. 
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Det er 20 stk som deltar på konserter, litt færre på øvelse. Det sosiale er mest på LUG, 
på lørdager. 
 
Det ble spurt fra MR om det var «hangaround», med folk som kom etter øvelse, før 
korona. Det var stort sett kun Confession-medlemmer før korona også.  
 
Det ble spurt om hva et drømme scenario kunne være: at både band og korister ble litt 
meir sammenspleiset, siden de ofte er på hvert sitt sted. Gjerne ha øvelses-weekend 
(dette kom opp som et forslag fra MR). Før hadde en ofte en tur på våren. 
 
Det ble spurt om det er ønskelig med bidrag fra andre voksne? Confession kunne gjerne 
hatt litt variasjon i andaktsholdere samt en kake kunne også være kjærkomment. Gjerne 
også litt mer leker, da dette blir ofte glemt. 
 
Spørsmålet om en kunne fått til en møtearena for det sosiale ble stilt. Gjerne en samling i 
kjelleren, når de blir oppussa. Det ble ellers nevnt at en kan slutte av kl 23.00. 
 
Menighetsrådet er opptatt av å lage en møteplass for ungdommen, spesielt den 
aldersgruppa Confession retter seg mot. Det ble spurt om en KRIK-gruppe i nærheten 
(for eksempel Grannes skole) kunne gå greit fredager uten at det ble konkurrerende til 
Confession. De fremmøtte fra Confession mente det burde gå greit. Gjerne med et 
møtested i Sørnes etter øvelse er ferdig. Konsept: «kom og vær». Lavterksel og bygge 
bro til LUG. Og de som kommer «utenfra» fra KRIK må skjønne at de kommer til 
Confession, som er et kor (og fortsatt skal være det), når øvelsen er ferdig kl 21. Dette 
kan også rekruttere flere til Confession. 
 
Dersom noe av dette på sikt skal iverksettes, må det prøves frem og evalueres etter 
hvert. 

 
 
SMR - 1 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 

2 Orientering om personalsituasjonen 
 
Forslag til vedtak: 
Saken tas til orientering. 
 
 
 
 
Daglig leder informerte om sykefraværet i staben. 
 
SMR - 2 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 

3 Orientering om lydanlegget i kirkerommet 
 
Forslag til vedtak: 
Sak tas til orientering. 
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Det ble sagt om lydustyret vi har versus tidligere/enkelt utstyr; Eneste forskjell er antall 
kanaler.  Utstyret er for å styre lyden. 
 
Det er 2 mikrofoner som mangler pr idag. DL skal spør Confession.  Dersom de er borte, må 
vi få erstatte med to nye. Det ble sagt at dette bør gå fra Confession sin kasse da det var de 
som hadde lånt dem. 
Når det gjelder miksepult:  Her bør en «frede» programmering, slik at det blir lettere fo e 
frivillige på gudstjenestene. 
 
 
SMR - 3 Vedtak: 
Saken ble tatt til orientering. 
 
 
 

22/019 Innspill til budsjettprosessen til SKF i 2023 
 
Forslag til vedtak: 
Budsjettinnspillet foreslås vedtatt med de eventuelle endringer og prioriteringer som kommer 
frem på møtet. 
 
 
 
Vi fjerner det som står angående persienner. Men vi kan forsøke å få gratis befaring 
vedrørende nye persienner og få en pris til en annen gang. Vil ikke prioritere dette nå.  
 
 
 
SMR - 22/019 Vedtak: 
Menighetsrådet vedtar budsjettinnspillet slik det står og med den korreksjonen som kom 
under møtet. 
 
 
 

22/020 Markering av frivillighetsåret 12.juni (vår dag) 
 
Forslag til vedtak: 
Det foreslås at daglig leder spør praktiske komiteer om bistand  til en «utvidet kirkekaffe» 
med grilling og lek på plenen. Det foreslås å leie inn hoppeslott. Menighetsrådet oppfordres 
til å delta på denne feiringen. 
 
 
 
Markering av Frivillighetsåret 12.juni utenfor Sørnes kirke skisseres slik: 
 

· Tønnegrill fra kjeller 
· DL spør 2 praktiske komiteer til å hjelpe samt får tak i hoppeslott 
· Sende søknad til kommunen ved utgifter (hoppeslott) 
· Vurdere friluftsgudstjeneste ute  
· Leker: Misjonstivoli leker for eksempel. Stempelkort. 
· Arne baker kransekake stenger 
· Søndagsskolebamse 
· Komité fra menighetsrådet: Andreas, Liv Reidun, Tone og Turid. 
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SMR - 22/020 Vedtak: 
Det vedtas å ha en markering utenfor Sørnes den 12.juni med grill, leker og hoppeslott. Det 
ble oppnevnt en komité for å bidra til feiringen: Andreas , Liv Reidun , Turid, og Tone. 
 
 
 

22/008 Eventuelt 
 
 
 
 
 
Eventuelt- saker som kom opp: 

a. Orientering om årsmøtet som var 24.april. MR- leder informerte. 
Frivillliget og søndagskole. Ønskelig med et stunt med å lønne og kurse. 
Studenter for eksempel.  
Vedrørende ønske om annonsering av gudstjenester i Aftenbladet: Daglig 
leder bes sjekke både Aftenbladet og Solabladet angående annonsepris. 
Vi vil undersøke kostnad og deretter vårt demokratiske handlingsrom, siden 
det var spredte meninger om det var nødvending med annonser i papiravis. 
 

a. Sak om ungdomsarbeidet.  Dette har vi vært innom i saken med Confesson. 
Kanskje et bredere samarbeid med Sola menighet. Komme igang: konf.arb, 
tilbud til barnefamilier, felles gudstj etc. Menighetsblad. Burde blitt digital. 
MR-medl bør skal mer oppmerk rundt sos.medier. 
«Sola Teens..?» 

b. Søknad fra trosopplæringsleder om permisjon (TL i 50% stilling) 
 
MR vil gi uttalelse om dette slik: 
 
«MR støtter søknaden og anbefaler administrasjonsutvalget om å innvilge 
permisjon fra og med 3.ma til og med august 2023.»  

 
Sak til neste møte: 
 
Rådgiving: Vi  må få inn en vikar. Trenger noen å steppe inn. 
AU må legge fram en sak om hvordan vi skal ivareta trosopplæringn til neste 
møte.  
Det ble flerstemming vedtatt. 
 
 
 

 
 
 
SMR - 22/008 Vedtak: 
De to første sakene til eventuelt ble tatt til orientering og videre arbeid. Siste sak ble vedtatt 
ved å gi uttalese til administrasjonsutvalget om å innvilge permisjon for TL. 
 
 
 


